
 

 

Osnovna šola Janka Kersnika Brdo  
 

 

ZAPISNIK SEJE UPRAVNEGA ODBORA ŠOLSKEGA SKLADA 

 

Datum: 6. 2. 2025 

Prisotne predstavnice šole: Veronika Tumpej, Tadeja Češka Klančar, Katarina Bergant 

Prisotna predstavnica vrtca: Petra Zalaznik 

Prisotna predstavnica staršev: Božena Kovalevska Cerar, Petra Levec 

Odsotni: Urška Vrankar Dežman 

 

Dnevni red: 
1. Obravnava prispelih prošenj za šolski sklad 
2. Razno 

 

Ad 1 

Prošnja za kritje stroškov prevoza na akcijo Šolar na smučeh — približno 1000,00 € 

SKLEP: Zaradi visokega stroška so prisotne soglasno sklenile, da tokrat financirajo celoten 

znesek, za naslednja leta pa predlagajo, da polovico stroškov financira šola ali občina. 

 

Prošnja za odobritev sredstev za nagradni izlet zlatih bralcev (stroški prevoza in vstopnine) 

—  okvirno 681,10 € 

SKLEP: Prisotne so soglasno potrdile, da se prošnji ugodi.  

 

Prošnja za kritje stroškov prevoza na zaključno prireditev knjižničarskega krožka — okvirno 

180,68 € 

SKLEP: Prisotne so soglasno potrdile, da se prošnji ugodi. 

 

Prošnja za kritje stroškov prehrane na noči na šoli za fante 8. in 9. razreda v višini do 

300,00 € 

SKLEP: Prisotne so soglasno potrdile, da se prošnji ugodi. Predlagajo, da vodja dejavnosti 

najprej poskuša pridobiti donatorska sredstva iz bližnjih gostiln.  

 

Prošnja za financiranje prevoza tekmovalcev in gledalcev na tekmovanje Male sive celice v 

višini 225,00 € je bila soglasno sprejeta. 



 

Ad 2 

Predsednica šolskega sklada je prisotnim sporočila, da letos žal niso bili izbrani na razpisu 

Rotary kluba Ljubljana. Na razpis se bodo ponovno prijavili drugo leto.  

Članice v bodoče predlagajo, da šolski sklad krije stroške vstopnin aktivnosti, prevoz pa se 

krije iz drugih virov. Šolski sklad je namreč namenjen poleg drugih stvari financiranju 

nadstandardnih dejavnosti.  

Predlagajo tudi, da bi za lažje doniranje na spletni strani in pristopni izjavi za doniranje 

šolskemu skladu dodali še QR kodo, ki bi olajšala postopek donacije. Predsednica se bo o tej 

možnosti poskušala pozanimati v računovodstvu in pri računalničarju. 

Predstavnica vrtca je ob koncu seje vse članice povabila na vrtčevsko predstavo Kdo je zašil 

Vidku srajčico. Prispevki se zbirajo za vrtčevski sklad. 

Naslednja seja bo v začetku maja. 

 

Zapisala 

Veronika Tumpej 

               Predsednica 

Veronika Tumpej 
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